
VERSLAG BUITENLANDSE DIENSTREIS 

 
HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT  

2 personen 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

3 dagen (27 -29 november 2023) 
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

Op het Smartcities & Sport congres in Parijs is kennis vergaart en zijn contacten gelegd en aangehaald met 
andere steden die in een verdicht(en)de stad aandacht en ruimte willen blijven geven aan sport & bewegen.  
Daarnaast heeft Den Haag zich gepresenteerd met een bijdrage in het programma over het thema, 
duurzaamheid tijdens het WK zeilen. 
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

Congreslocatie (Pullman Paris Tour Eifel), stadhuis van Parijs en Roland Garros venue. 
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

Dhr. A. Berton, Impact, Legacy & Rugby Family Director 
Dhr. D. Casas Valle, researcher/developer Urban Dynamics (The Future Design of Streets) 
Mw. C. de Groot, directeur Olympisch Stadion Amsterdam 
Mw. M. Duparc, secretary general, World union of Olympic Cities 
Dhr. W. Dingemans, coordinator sports strategy and innovation, City of Antwerp 
Dhr. M. Gibbs, managing director, Sportaccord 
Mw. T. Gama, regional sport lead Europe, Gensler 
Mw. D. Honegger, Projectmanager, Lausanne Olympic Capital Foundation 
Mw. M. Klosters, director of sports, education and culture, City of Rotterdam 
Dhr. J. McKeown, Sustainability, Diversity & inclusion manager, World Rugby 
Dhr. H. Stokhof, hoofd sport, Amsterdam 
Dhr. F. Thewessem, CEO Topsport Amsterdam 
Mw. E. van Haaren, directeur Olympisch Stadion Amsterdam 
Mw. L. van Walsem, directeur Sport, Amsterdam 
Mw. W. van Lier, Strategic Policy Advisor, city of Rotterdam 
Dhr. J. Wils, Sports Director, City of Antwerp 
Mw. A. Zuiderhof, projectmanager sportevents, city of Amsterdam 
Dhr. L. Lundov, Sport Event Denmark 
Dhr. G. Felli, IOC Lausanne  
Dhr. F. Marty, Rugby Europe 
Dhr. G. Spazier, ITS 
Dhr. Zang, Qindao Sports Developement 
 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

Er zijn goede contacten gelegd en veel ideeën en ervaringen gedeeld met diverse steden zoals Leuven, 
Antwerpen, Kopenhagen, Rotterdam en Amsterdam en internationale organisaties zoals IOC, World Rugby en 
de FIVB. Daarnaast inzicht verkregen in duurzame en sociale componenten aan een groot evenement als de 
Olympische Spelen en dat ook bekeken met de ‘regels’ zoals die in Europa gelden. 
En hoe kun je kijken naar gebiedsontwikkelingen en bouwplannen om sport te ‘verweven’ in de plannen. 



Daarnaast heeft onze eigen presentatie een aantal gesprekken/afspraken opgeleverd om te leren van een 
groot, maar compact evenement zoals we dat in Den Haag hebben georganiseerd.  
 
 
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

Ja. Met de Nederlandse steden zijn er over en weer bezoeken gedaan en wordt er een werkbezoek aan 
Antwerpen gepland. De verwachting is dat er ook nog andere afspraken worden gemaakt om dieper in te gaan 
op o.a. mogelijkheden voor sport en door sport bij gebiedsontwikkelingen en bouwplannen. 


